
 

Styrelsemötet 30 augusti 2017  

 

Närvarande: 

1. Ordförande Richard Wahlström  

2. Budgetansvarig Max Igor Kajanus 

3. Samordnare Josef Elveskog och sekreterare vid detta styrelsemöte  

 

1. Mötets öppnande. Richard öppnar mötet och pratar kort om innehållet samt 

målet för dagens diskussioner, vilket handlar om att lägga en plan för hösten. 
 

2. Beslutas om ett påverkansforum Onsdagen den 20 september kl. 17.30- 

18.30 ska ett öppet möte kring ungdomsrådet anordnas (troligast på 

Humlanhuset). Mötets syfte är att marknadsföra rådet och försöka få nya 

aktiva. Mötet annonseras på Instagram. Enligt följande: Välkommen till öppet 

möte med ungdomsrådet onsdagen 20/9 i Humlanhuset! Vi presenterar våra 

aktuella frågor och berättar om vårt arbete. Har du frågor som du vill förändra 

på Östermalm? Vi hjälper gärna till att driva dina frågor. Du som vill bli aktiv 

har också möjlighet att bli det. Självklart bjuder vi på lyxfika, varmt välkommen! 

 

Josef ska kontakta stadsdelens skolors elevråd/elevkårer på grundskolenivån 

och bjuda in dem till mötet. Efter mötet äger ett styrelsemöte rum fram till kl. 

19.30. 
 

3. Beslutas om ett Påverkansforum den 4 oktober kl. 17.30 -18.30. Fokus på 

mötet är årsmöte. Mötets följs direkt av ett styrelsemöte vid Humlanhuset fram 

till kl. 19.30. 
 

4. Beslutas om att Årsmöte ska vara den 18 oktober kl. 17.30- 18.30 i 

Humlanhuset, vilket skall annonseras på rådets Instagramsida. Mötet följs av 

ett styrelsemöte. Richard lägger ut information om årsmötet och med sista 

datum för att lämna motioner. Lokal humlanhuset. 

 

5.  Respons på motion. Josef Elveskog tar upp frågan från nämnden utifrån en  

om motion om stadsdelsreform, en sammanläggning av Östermalm med 

andra innerstadsstadsdelar och bilda en gemensam nämnd. Vad tycker rådet? 

Rådet beslutar om att inte ha någon åsikt i frågan kring stadsdelsreform. 
 

6. Max Igor lyfter idén från tidigare att sjösätta idén om att rådet ska ordna en 

ungdomspolitisk debatt för de partier som sitter i Stadshuset under hösten. Då 

det krävs mycket arbete krävs det att många i rådet vill arbeta med eventet. 
 

7. Kommande möten 20 september, 4 oktober samt 18 oktober med starttid 



kl.17.30 

 

8. Mötet avslutas. 
 

 

Vidimerande  
 

 

______________________ 

Josef Elveskog 
 

 

______________________ 

Max Igor Kajanus 

Justerare 


